
 
 

Zápisnica 
výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

25. a 26. januára 2016 
Hodruša-Hámre 

 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 
 
 
Program: 

 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Informácie rektora univerzity 
3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 
4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 
4.1 Návrh Koncepcie rozvoja TU na roky 2015 - 2019 
4.2 Návrh Ročného plánu úloh na rok 2016 
4.3 Návrh harmonogramu zostavenia Výročnej správy TU za rok 2015 

5. Rozvoj 
Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 
Aktuálne záležitosti 
6.1 Webová stránka TU 
6.2 Štatistické informácie – ERAZMUS + 
6.3 Medzinárodná mobilita 
6.3 Bilaterálna spolupráca    

7. Vnútorný systém kvality  
Aktuálne záležitosti 
7.1 Prerokovanie a schválenie Ročnej hodnotiacej správy TU za rok 2014 
7.2 Informácie z rokovania Rady pre kvalitu TU 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 
Aktuálne záležitosti 
8.1 Informácia o príprave rozpočtu TU 

9. Problematika študentov so špecifickými potrebami 
10. Informácie o realizácii marketingovej a mediálnej stratégie  
11. Prezentácia Informačného systému správy manažmentu TU 
12. Rozličné 
 

 
Bod 1. 
 

Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len VKR 
TU) otvoril a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity 
v Trnave (ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných, ospravedlnil neprítomnosť 
prorektorky pre vzdelávanie Ing. Viery Peterkovej, PhD. zo zdravotných dôvodov s tým, že 
v rámci bodu v jej pôsobnosti vystúpi v on-line komunikácii. Oboznámil prítomných 
s navrhnutým programom rokovania a požiadal o prípadné návrhy na zmeny alebo doplnenia. 
Členovia KR TU súhlasili s navrhnutým programom.  
 
 
 



 
 

Bod 2. 
 
KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 
- MŠVVaŠ SR zaregistrovalo Dodatok č. 1 k štatútu TU. Tento dodatok, ako aj úplné znenie 

Štatútu sú zverejnené na webovom sídle univerzity; 
- Konalo sa viacero stretnutí SRK, prezídia SRK a tiež spoločné rokovanie SRK a Českej 

rektorskej konferencie. Hlavnými témami boli príprava novely zákona o vysokých školách 
a problematika financovania; 

- Rektor univerzity sa ako viceprezident SRK zúčastnil rokovaní s predsedom vlády SR 
a ministrom školstva, vedy, výskumu a športu SR, výsledkom ktorého bolo uvoľnenie 
dodatočných finančných prostriedkov pre všetky verejné vysoké školy, finančných 
prostriedkov na študentské domovy a poskytnutie príspevku pre študentov na ubytovanie. 
Problematika vymáhania vrátenia investovaných finančných prostriedkov v rámci 
projektov EÚ, tzv. korekcií je v stave riešenia, TU zatiaľ neuhradila žiadne finančné 
prostriedky. 

 
Rektor univerzity otvoril diskusiu na tému udelenia titulov čestných doktorátov pre 

významné osobnosti spojené s univerzitou a navrhol týchto kandidátov - prof. JUDr. Petra 
Blahu, CSc., prof. PhDr. Jozefa Šimončiča, CSc. a P. prof. ThDr. ICODr. Cyrila Vasiľa, SJ, 
PhD. arcibiskupa a sekretára Kongregácie pre východné cirkvi. Termín akademického obradu 
udelenia tohto titulu pre prof. Blahu navrhol spojiť s termínom inaugurácie dekanky PF TU 
dňa 28. apríla 2016. 
 

Prorektor pre vedu podporil predstavených kandidátov ktorí, ako uviedol, odrážajú 
rozmer univerzity, ktorá dozrieva a tiež ukazujú jej smerovanie do budúcnosti. Zároveň 
navrhol  udeliť čestný doktorát prof. PhDr. Richardovi Marsinovi, DrSc. a predstavil tohto 
kandidáta členom KR TU. 
 

Rektor univerzity na základe návrhu dekana FZaSP navrhol udeliť titul profesor 
emeritus pre prof. MUDr. Ľudovíta Jurgu, PhD. 
 

Dekanky a dekani fakúlt podporili návrhy uvedených kandidátov. Rektor univerzity 
konštatoval, že GR TU sa bude zaoberať otázkami súvisiacimi s procesom udelenia týchto 
titulov. 
 
 
Bod 3.  
 

Prorektorka pre vzdelávanie prostredníctvom online spojenia poskytla informácie o: 
- práve prebiehajúcom Dni otvorených dverí na fakultách; 
- účasti univerzity na podujatí „Kam na vysokú?“;  
- vykonávaní činností vyplývajúcich z implementácie výsledkov komplexnej akreditácie do 

univerzitných informačných systémov;  
- zverejnených výsledkoch najväčšej európskej štúdie, ktorá sa zameriava na tému kariéra a 

vzdelávanie „Trendence Graduate Barometer”; 
- pripravovanom dotazníkovom prieskume hodnotenie predmetov vyplývajúcom zo 

smernice rektora TU č. 1/2014 o kvalite poskytovaného vzdelávania. 
 

Ďalej prorektorka pre vzdelávanie zhodnotila ubytovacie možnosti študentov 
univerzity a informovala o prebiehajúcom konkurze do speváckeho zboru univerzity Felicitas. 

 
 
 



 
 

Bod 4. 
 
4.1 
 

Rektor univerzity  k predloženému návrhu Koncepcie rozvoja TU na roky 2015 – 
2019 konštatoval, že vychádza z Dlhodobého zámeru TU na roky 2015-2020 a je 
strategickým a rozvojovým dokumentom súčasného vedenia univerzity.  

 
Prorektor pre vedu detailne zdôvodnil jednotlivé časti návrhu Koncepcie rozvoja TU 

na roky 2015-2019. Formálne pripomienky a zmeny štylizácie textu podľa návrhu dekana PdF 
akceptoval bez výhrad. Pretože žiadne ďalšie pripomienky k návrhu neodzneli, dal rektor 
univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie KR TU-1/V-25-26012016 
KR TU schvaľuje Koncepciu rozvoja TU na roky 2015-2019 s pripomienkami prijatými 
na rokovaní KR TU dňa 25.1.2016. 
Z: prorektor pre vedu 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 
za:              12 
proti:           0 
zdržal sa:    0 
Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

 
4.2  

 
Prorektor pre vedu zdôvodnil predložený návrh Ročného plánu úloh na rok 2016. 

Ako uviedol, tento dokument obsahuje súhrn plánovaných činností pre aktuálny kalendárny 
rok vyplývajúcich z Koncepcie rozvoja. Z diskusie vyplynula pripomienka opraviť termín 
uvedený v úlohe č. 27. Pretože k návrhu neboli doručené žiadne písomné pripomienky a ani 
priamo na rokovaní neodzneli ďalšie návrhy na zmeny alebo doplnenia, dal rektor univerzity 
hlasovať o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie KR TU-2/V-25-26012016 
KR TU schvaľuje Ročný plán úloh na rok 2016 s pripomienkou prijatou na rokovaní 
KR TU dňa 25. januára 2016. 
Z: prorektor pre vedu 

 
Hlasovanie: 
Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 
za:              12 
proti:           0 
zdržal sa:    0 
Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 

 
4.3  

 
Prorektor pre vedu požiadal členov KR TU o súčinnosť pri zostavovaní Výročnej 

správy o činnosti za rok 2015 a oznámil, že harmonogram zostavenia výročnej správy im 
bude doručený.  



 
 

Ďalej prorektor pre vedu oznámil termín rokovania Vedeckej rady TU, ktoré sa bude 
konať dňa 21. 4. 2016. 

 
 

Bod 5. 
 

Prorektor pre rozvoj  na základe listu primátora mesta Trnava adresovaného 
rektorovi univerzity dňa 22. 12. 2015, ako aj ďalších pracovných stretnutí informoval o vývoji 
vo veci ponuky mesta Trnava na kúpu budovy Adalbertinum na Holléhu ul. v Trnave, ktorú 
má univerzita v súčasnosti v dlhodobom nájme. Majetková komisia mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť prevod uvedenej nehnuteľnosti 
kúpnou zmluvou za kúpnu cenu 1,00 € z vlastníctva Mesta Trnava do vlastníctva TU, 
s podmienkou zriadenia vecného bremena ako záväzkového práva na dobu neurčitú, 
v prospech Súkromnej základnej umeleckej školy pri Štúdiu baletu Dušana Nebylu so sídlom 
v Trnave a Súkromného tanečného konzervatória Dušana Nebylu. Ako ďalej prorektor pre 
rozvoj uviedol, vec je v procese prerokovávania s cieľom hľadania čo nejefektívnejšieho 
riešenia. 
 

V otvorenej diskusii dekan FZaSP vyjadril naliehavosť riešenia priestorových 
problémov pre výučbu FZaSP. Dekan PdF odporúčal, aby rokovania pokračovali, bol 
preskúmaný vzťah  so súčasným nájomcom a hľadali sa riešenia tak, aby sa predmetná 
budova stala majetkom univerzity.  Hlavná kontrolórka dala do pozornosti zákon 116/1990 
Zb. o nájme bytových a nebytových priestorov. Rektor univerzity konštatoval, že bude 
rokovať o možnostiach poskytnutia priestorov pre baletnú školu s predsedom trnavského 
samosprávneho kraja.  
 
 Prorektor pre rozvoj  oznámil formálne ukončenie projektu ITMS 26250120073 
"Moderná a bezpečná infraštruktúra - cesta ku kvalitnému vzdelávaniu" a oznámenie kontroly 
na tento projekt z Výskumnej agentúry začiatkom mesiaca február 2016. Ďalej prorektor pre 
rozvoj informoval o výraznom posune vo veci využitia Birep-u ako manažérskeho nástroja 
pre účely detailného a kontinuálneho vyhodnocovania publikačnej činnosti tvorivých 
zamestnancov na fakultách a katedrách. 
 
 
Bod 6. 
      
6.1  

 
Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval, že stanovený termín na spustenie novej 

webovej stránky univerzity (do konca júna t. r.) sa podľa predbežného vývoja splní.  
 

6.2  
 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy poskytol štatistické informácie k ERASMUS+. 
Prezentované údaje zašle členom KR TU. Súčasne informoval o  situácii v zapisovaní 
kreditov získaných na mobilitách, preto pripravujú spolu s prorektorkou pre vzdelávanie 
pracovné stretnutie s prodekanmi fakúlt. Ďalej zdôraznil význam nedostatočne využívaných 
stáži, ktoré môžu študenti absolvovať do jedného roku po ukončení štúdia za podobných 
podmienok ako mobility a vyjadril názor na časté diskusie o nedostatočnom finančnom krytí 
nákladov na mobility študentov. Tieto považuje za dostatočné a odporúča študentov vopred 
informovať o vyváženosti finančného krytia.  

 
 



 
 

6.3 
 

Vo veci medzinárodných mobilít ERASMUS+ prorektor pre vonkajšie vzťahy 
informoval o uzatvorených zmluvách, s tým, že do 15. januára 2016 mali fakulty možnosť 
podať návrhy na uzavretie nových bilaterálnych zmlúv. 

 
6. 4 
 

V rámci informácií o bilaterálnej spolupráci prorektor pre vonkajšie vzťahy apeloval 
na dekanov fakúlt, aby podporili čo najväčšie využívanie uzatvorených zmlúv o spolupráci 
s partnerskými univerzitami a akadémiami.   
 

V závere informoval o príprave novelizácie smernice o poskytovaní cestovných 
náhrad pri pracovných cestách. 

 
 
Bod 7. 
 
7.1  

 
Koordinátorka pre kvalitu zdôvodnila predloženú  Ročnú hodnotiacu správu TU za rok 

2014 vypracovanú v súlade so smernicou rektora TU v Trnave č. 1/2014 o zabezpečovaní 
kvality vysokoškolského vzdelávania na TU. Pretože k predloženej správe neboli doručené 
žiadne návrhy na zmeny alebo doplnenia, a ani priamo na rokovaní neboli vznesené žiadne 
pripomienky dal rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 
 
Uznesenie KR TU-3/V-25-26012016 
KR TU prerokovalo a schvaľuje Ročnú hodnotiacu správu TU za rok 2014 vypracovanú 
v súlade so smernicou rektora TU v Trnave č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality 
vysokoškolského vzdelávania na TU. 
Z: Mgr. Krupová 
 
Hlasovanie: 
Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 
za:              12 
proti:           0 
zdržal sa:    0 
Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 
 

7.2  
 

Koordinátorka pre kvalitu poskytla informácie zo zasadnutia Rady pre kvalitu, ktoré sa 
konalo 21.1.2016. Rada pre kvalitu na uvedenom zasadnutí: 
-  prerokovala a schválila Ročnú hodnotiacu správu za rok 2014; 
-  prerokovala revidované ESG (Európske štandardy a odporúčania) a schválila ich 

implementovanie do smernice rektora č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského 
vzdelávania na TU; 

- schválila rozšírenie vnútorného systému kvality o oblasť vedeckovýskumnej a umeleckej 
činnosti; 

- schválila vytvorenie štyroch sekcií Rady pre kvalitu: 1. Vzdelávanie, 2. Vedeckovýskumná 
a umelecká činnosť, 3. Podporné činnosti a 4. Spoločenská zodpovednosť; 



 
 

- odporučila a vyjadrila podporu otvoreniu sa TU európskemu a medzinárodnému priestoru 
prípravou inštitucionálnej evalvácie realizovanej európskymi a zahraničnými inštitúciami. 

 
Na návrh rektora univerzity boli konsenzom prijaté uznesenia: 
 
Uznesenie KR TU-4/V-25-26012016 
KR TU prerokovalo revidované ESG (Európske štandardy a odporúčania) a schvaľuje 
návrh na ich implementovanie do smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave č. 
1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU v Trnave. 
Z: koordinátorka pre kvalitu 
T: v súlade s termínom v RPÚ  
 
Uznesenie KR TU-5/V-25-26012016 
KR TU schvaľuje rozšírenie vnútorného systému kvality o oblasť vedeckovýskumnej 
a umeleckej činnosti. 
Z: koordinátorka pre kvalitu 
T: v súlade s termínom v RPÚ 
  
Uznesenie KR TU-6/V-25-26012016 
KR TU odporúča a vyjadruje podporu otvoreniu sa Trnavskej univerzity európskemu 
a medzinárodnému priestoru prípravou inštitucionálnej evalvácie realizovanej 
európskymi a zahraničnými inštitúciami. 
Z: rektor univerzity 

 
 
Bod 8.   

 
Kvestor univerzity informoval, že v rámci prípravy návrhu rozdelenia dotácií na rok 

2016 bude návrh finančných fondov predložený na prerokovanie a schválenie na najbližšie 
KR TU. 

 
Bod 9.  
 

Koordinátorka pre uchádzačov a študentov so špecifickými potrebami doc. PhDr. 
Mária Šmidová, PhD. poskytla súhrnné informácie o uchádzačoch a študentoch so 
špecifickými potrebami, najmä o implementácii požiadaviek v prostredí TU, legislatívnych 
podmienkach, doterajšej realizácii, činnosti koordinátorov, nových úlohách  TU v tejto 
oblasti, financovaní, ako aj o kompetenciách a činnosti poradného orgánu pôsobiaceho pri 
sekcii vysokých škôl MŠVVaŠ SR – Rade ministra na podporu štúdia študentov so 
špecifickými potrebami. Ďalej informovala o plánovanom školení v spolupráci s UK TU pre 
študentov, učiteľov a ocenila prístup a prácu fakultných koordinátorov pre uchádzačov 
a študentov so špecifickými potrebami. Powerpointová prezentácia doc. Šmidovej je prílohou 
tejto zápisnice. 

 
Rektor univerzity poďakoval koordinátorke pre uchádzačov a študentov so 

špecifickými potrebami za činnosti vykonávané na profesionálnej úrovni, ocenil prípravu 
novely smernice a dal do pozornosti plánovaného aktivity v rámci tejto oblasti vyplývajúce 
z práve prijatej Koncepcie rozvoja a Ročného plánu úloh. 

 
 
 
 
 



 
 

Bod 10. 
       

Dr. Žuffa, koordinátor mediálnych aktivít informoval o možnosti neobmedzeného 
počtu PR článkov na sme . sk a jednom prístupe z univerzity a z každej fakulty;  (prístupové 
heslá budú mať členovia KR TU), o novej službe odoberania monitoringu zavedenej od 1.1. 
2016,  o aktivitách a spotoch v rádiu, televízii a tlači, o online reklame na Facebooku, 
Youtube kanále a o rekonštrukcii webovej stránky univerzity, pričom predstavil jej dizajn. 
Súčasne zdôraznil potrebu posilnenia komunikačných tokov medzi súčasťami univerzity. 
Rektor univerzity poďakoval dr. Žuffovi za odbornú činnosť v oblasti mediálnych aktivít. 
 
 
Bod 11. 
 

Prezentácia Informačného systému správy manažmentu TU sa neuskutočnila z dôvodu 
technických problémov. Tento bod sa prekladá na niektoré z ďalších zasadnutí KR TU. 

 
 

Bod 12. 
 

Riaditeľ ŠD Ing. Juraj Marko informoval o podmienkach v ŠD a zároveň upozornil na 
nedostatky. KR TU vzalo na vedomie tieto informácie. 

 
 
Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 
 

 
 

 
Schválil: prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD. 

       rektor Trnavskej univerzity v Trnave 
 
 
 
 

Zapísala: Mgr. Adriana Krupová 
 
 
 

V Hodruši - Hámroch, 26. 1. 2016 


